

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE UNITED INSURANCE Date: 14-06-2026 03:33:39 PM Subject: Cash Dividends Announcement	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للتأمين التاريخ: 14-06-2026 03:33:39 PM الموضوع: اعلان توزيع أرباح نقدية
The General Assembly of United Insurance Company PLC, in its Fifty-Third Ordinary Meeting held on 10 June 2026, approved the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends for the Financial Year ended 31 December 2025 at a percentage of 8% of the nominal share value, based on a par value of One Jordanian Dinar per Share The Company invites all Shareholders whose names were registered in the Company's records as of 10 June 2026 to visit the Company's Head Office, located at Building No. 188, Zahran Street, Um Uthaina, Amman, Jordan, to collect their dividend cheques starting from Monday, 15 June 2026	قررت الهيئة العامة لمساهمي الشركة المتحدة للتأمين م.ع.م في اجتماعها العادي الثالث والخمسين المنعقد بتاريخ 2026/6/10، الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية عن السنة المالية 2025 بنسبة 8% من القيمة الاسمية للسهم الواحد البالغة ديناراً أردنياً واحداً وتدعو الشركة جميع المساهمين الكرام المسجلين في سجلات الشركة بتاريخ 2026/6/10 لمراجعة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في عمان - الأردن / أم أذينة - شارع زهران - مبنى رقم 188، لاستلام شيكات الأرباح اعتباراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2026/6/15.
14-06-2026	14-06-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khadejeh Mohammad Taher Albzour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khadejeh Mohammad Taher Albzour